
 آرمان ملی: در اولین روز هفته چهارم رقابت های 
لیگ برتر شاهد دیدار تیم های هم نام استقلال تهران و 
خوزستان هستیم و در دیگر دیدار ساکت الهامی به مصاف 

تیم سابقش می رود. 
 صحبت های نکونام 

جواد نکونام در نشست خبری پیش از دیدار تیم فوتبال 
استقلال مقابل استقلال خوزستان در هفته چهارم لیگ 
برتر فوتبال، اظهار داشت: همه بازی ها در لیگ نزدیک 
به هم هستند و تیم ها فاصله زیادی ندارند. لیگ با توجه به 
در پیش بودن جام ملت ها، بازی های تیم امید و... پرفشار و 
فرسایشی خواهد بود. وی افزود: تمام تمرکز من و بازیکنانم 
روی این بازی است و بازی به بازی پیش می رویم و برای ما 
مهم است که بهترین عملکرد را داشته باشیم. به بازیکنانم 
گفته ام در تمام بازی ها باید بهترین عملکرد را داشته باشیم 
و هر اتفاقی افتاد خیال مان راحت باشد که تمام تلاش مان 
را انجام داده ایم. امیدوارم فردا شاهد بازی خوبی باشیم، هر 
چند جای هواداران خالی است و از این موضوع ناراحتم. 
از باشگاه درخواست کردم جای دیگری بازی کنیم تا 
هواداران کنارمان باشند. هواداران بازوی قدرت ما هستند 
و انگیزه می دهند، ولی متأسفانه نبود آنها به ضرر ما و به 
سود حریفان بوده است. امیدوارم زودتر شاهد حضور 
هواداران باشیم. سرمربی تیم فوتبال استقلال در پاسخ به 
سؤال تسنیم مبنی بر اینکه آخرین وضعیت جذب بازیکن 
خارجی به کجا رسید، گفت: ما این موضوع از اول در زمان 
حجت کریمی داشتیم. با تغییر و تحولات مدیریتی با مدیر 
جدید صحبت کردیم. فقط دو بازیکن خارجی وارد ایران 
شدند که مورد تأیید من نبودند، یکی بازیکن عراقی بود که 
به خاطر شرایط سقف بودجه جدا شد و دیگری مورد تأیید 
ما نبود. به غیر از این دو نفر، بازیکن دیگری مورد تأیید ما 
نبود. با روبرتو تورس به مدت یک ماه صحبت کردیم، ولی 
این خبر را بدهم که او به یکی از تیم های ایرانی پیوسته 
است. با زحماتی که کشیده شد، تورس را نیز از دست 
دادیم! وی در مورد تعویق دیدار پرسپولیس - استقلال 
در هفته پنجم لیگ برتر به دلیل حضور بازیکنان استقلال 

در اردوی تیم های ملی بزرگسالان و امید ایران نیز گفت: 
بدترین موضوع این است که فردا آخرین بازی ما قبل از 
تعطیلی لیگ است، ولی بازیکنان ما نمی دانند باید چند روز 
استراحت کنند. اصلا نمی دانیم بازی بعدی ما چه زمانی 
قرار است برگزار شود. در جلسه ای که با رضا عنایتی داشتیم 
به او گفتم باید نامه رسمی برای داشتن بازیکنان ما بدهند 
تا موافقت کنم و اگر شرایط این طور باشد قطعاً همکاری 
نمی کنیم. از آن جلسه ای که گفتم چندین روز گذشته، 
اما هیچ اتفاقی نیفتاده است و برنامه ای نداده اند. با این 
وضعیت قطعا به تیم امید بازیکن نمی دهیم. من بازیکنانم 
را تقدیم به جایی که نه فقط به من، بلکه به تیمم و باشگاه 
استقلال ضربه بزند، نمی کنم. برای من و تیم ملی ام، باشگاه 

استقلال است. 
 نظر خمس

پاکو خمس در نشست خبری پیش از دیدار مقابل مس 
رفسنجان درباره اینکه چه مشکلاتی در تیمش احساس 
می کند، اظهار داشت: راجع به مشکلات هیچ توضیحی 
نمی توانم بدهم. اگر می خواهید فقط می توانیم در مورد 
تیم صحبت کنیم. من کارم مربیگری است و کارم اینجا 
بازیکن گرفتن و تیم بستن نیست. اگر می خواهید در 
مورد تیم صحبت کنیم! وی در ادامه در واکنش به سؤالی 
درباره شکست های متوالی تراکتور گفت: فکر می کنم 
تیمم برای بازی فردا آماده است. درست است شاید شروع 
لیگ آنطور که می خواستیم نبود؛ آنهم مقابل تیم هایی که 
شاید روی کاغذ بهتر از ما هستند. تازه شروع لیگ است و 
مطمئنم نتایج عوض خواهد شد. فکر می کنم نتایجی که 
می خواستیم را به دست خواهیم آورد. سرمربی تیم فوتبال 
تراکتور در پاسخ به این پرسش که آیا مشکلات را به باشگاه 
اعلام کرده است یا خیر، تصریح کرد: این کار من نیست! 
وی در واکنش به این سؤال که نتایج تراکتور به شدت برای 
هواداران این تیم اهمیت دارد، اما با وجود چند شکست 
متوالی به شدت از او حمایت می شود و آیا چنین حمایتی 
را از سوی هواداران حس می کند، گفت: فکر می کنم خیلی 
زود است در مورد حمایت صحبت کنیم، ولی من حسی که 

نسبت به هواداران دارم این است که از تیم حمایت می کنند. 
می خواهم صادقانه بگویم؛ باید واقع بینانه ببینند ما سه 
بازی قبلی مان با کدام تیم ها بوده است، با تیم هایی که به 
نظر من روی کاغذ از ما قوی تر بودند. یک طرف ماجرا این 
است که به این تیم ها ببازیم و یک طرف دیگر آن است که 
به تیم هایی که از ما ضعیف تر هستند، ببازیم. اگر این اتفاق 
بیفتد آن وقت مشکلات برای ما شروع می شود، ولی ما برای 
بازی فردا آماده هستیم تا نتیجه خوب به دست بیاوریم و 
این برد را به هواداران تقدیم کنیم. با یک برُد می توانیم روند 
را تغییر دهیم و روی روند برُد بیفتیم. سرمربی تیم فوتبال 
تراکتور در مورد اینکه هوشنگ نصیرزاده اعلام کرده است 
دو تغییر در تیم خواهند داشت و آیا این موضوع با هماهنگی 
او اعلام شده است، تصریح کرد: به نظرم این موضوعاتی 
است که نباید در مورد آن با رسانه صحبت کرد. این اشتباه 
بزرگی است. اگر قرار است اتفاقی بیفتد باید بین خودمان 
انجام دهیم و بعد از نهایی شدن آن را اعلام کنیم. این 
خبرها به تیم آسیب می زند. اگر بازیکنان الان این را ببینند 
چه فکری می کنند؟ فکر می کنم این یک اشتباه است و 
باید در این زمینه بهتر شویم. فکر می کنم چارچوبی که کار 
انجام می شود خیلی مهم است و باید خوب انتخاب شود، به 
خصوص این کار را زمانی انجام دهیم که تصمیم مان عملی 

شده است. این نظر من است. 
 صحبت ساکت 

الهامی با اشاره به جو سنگین ورزشگاه یادگار امام )ره( 
تبریز اظهار داشت: هواداران تراکتور فوق العاده هستند؛ 
در روزهایی که هدایت تراکتور را برعهده داشتم، با خلق 
و خوی این هواداران بیشتر آشنا شدم و بی صبرانه منتظر 
دیدار مجدد با آنها هستم. من روزهای خوبی را در تراکتور 
سپری کردم و خاطرات آن دوران و قهرمانی با این تیم در 
جام حذفی هرگز از یادم نمی رود. با این وجود می دانم که 
کار سختی در ورزشگاه یادگار و در حضور هواداران پرشور 
تراکتور خواهیم داشت، اما بازیکنان باتجربه ای داریم که 
بارها در این جو سنگین به میدان رفتند و امیدواریم بهترین 

نمایش را از تیم خود شاهد باشیم. 
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  کوتاه 
تسنیم: موضوع تبلیغات محیطی و پوشاندن لوگوی 
اسپانسر باشگاه پرسپولیس در دیدار گذشته پرسپولیس 
مقابل ذوب آهن باعث شد رضا درویش مدیرعامل این 
باشگاه به شدت به سیاست های سازمان لیگ در این 
خصوص انتقاد کند. درویش که صحبت های تندی درباره 
تبلیغات محیطی داشت پس از دیدار اخیر سرخپوشان در 
بخشی از صحبت های خود گفت: »جالب است میزبان 
ما هستیم و پول تبلیغات را سازمان لیگ می گیرد. سال 
گذشته 33 میلیارد تومان از ما گرفت. نمی دانیم درآمد 
سال گذشته کجا است. روی سکوها پیراهن تیم مان را 
گذاشتیم، اما روی تبلیغات آن پارچه گذاشتند. اگر سازمان 
لیگ پول تبلیغات را برمی دارد باید پول استادیوم را هم 
خودش بدهد. کجای دنیا دیده اید که روی سکو تبلیغ 
روی پیراهنی که گذاشتیم را می پوشانند و می گویند باید 
حق مان را بگیریم. اینجا که سر گردنه نیست«! شنیده 
می شود اعتراض شدید رضا درویش باعث شده مدیران 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ از او دعوت کنند در 
جلسه ای درباره موضوع تبلیغات محیطی شرکت کند. 
این جلسه قرار در یکی، دو روز آینده بین طرفین برگزار و 
موضوع تبلیغاتی محیطی باشگاه پرسپولیس حل و فصل 
شود. یکی از مدیران فدراسیون فوتبال با اعلام این خبر 
به تسنیم، تأکید کرد که 14 باشگاه لیگ برتری با ارسال 
نامه ای به فدراسیون فوتبال با واگذاری انحصاری تبلیغات 
محیطی به دو باشگاه پرسپولیس و استقلال مخالفت 
کرده اند و به همین دلیل نیز سازمان لیگ به این موضوع 

ورود کرده است. 

بیــن المــلل 
  بازیکن تازه وارد بایرن توضیح داد چرا این تیم را به 
عنوان مقصد بعدی خود برای فصل جدید انتخاب کرده 
است. به گزارش سایت اسپورت ۲4، هری کین در نخستین 
بازی اش در ترکیب اصلی بایرن مونیخ در رقابت های 
بوندسلیگا درخشید. این ستاره انگلیسی در دیدار برابر 
وردربرمن در افتتاحیه بوندسلیگا توانست یک گل به ثمر 
برساند و یک پاس گل هم بدهد تا زمینه را برای پیروزی 
قاطع بایرنی ها مهیا کند. کین درباره حضورش در مونیخ 
گفت: در بایرن ما باید در هر بازی برنده شویم. این ذهنیت 
حاکم در بایرن است و من را به بازیکن بهتری تبدیل و به 
پیشرفتم کمک می کند. می خواستم این تجربه را کسب 
کنم و برای بردن جام  و لیگ قهرمانان بجنگم و به همین 
خاطر بایرن را انتخاب کردم. بازی برای باشگاه بزرگی مانند 
بایرن یک چالش باورنکردنی است. بایرن باشگاهی عالی 
برای من است. این ستاره 3۰ ساله انگلیسی تابستان امسال 
از تاتنهام به بایرن پیوست. در سال های گذشته روبرت 
لواندوفسکی، مهاجم لهستانی، 3۷۵ بازی برای بایرن انجام 
داد و 344 گل به ثمر رساند. این مهاجم مرکزی در طول 
مدت حضورش در بایرن، هشت قهرمانی در بوندسلیگا را 
به دست آورد و یک بار قهرمان لیگ قهرمانان اروپا شد. حالا 
هری کین آمده است تا جای خالی این مهاجم لهستانی را 
پر کند و برخلاف سادیو مانه بتواند نقطه اتکای باواریایی ها 
باشد. کین درباره کار با توماس توخل در بایرن هم گفت: ما 
چند بار در لیگ برتر همدیگر را دیدیم. وقتی در تابستان 
همدیگر را بار دیگر ملاقات کردیم، او مرا تحت تأثیر قرار داد. 
توماس توخل پر از ایده و یک فرد فوق العاده است. برای من 
مهم است که با مربی رابطه خوبی داشته باشم. توماس آنچه 
را فکر می کند، مستقیما به خودت می گوید و می خواهد به 

همان اندازه هم با او صادق باشید. 

والیبال جای سیاسی کاری نیست  
تسنیم: بهنام محمودی در مورد نایب قهرمانی 
تیم ملی والیبال ایران در مسابقات قهرمانی 
آسیا به همیزبانی ارومیه اظهار داشت: تیم ایران 
اصلا خوب نبود، تیم ملی برابر چین هم خوب 
بازی نکرد و در واقع دو سه سال است که افت 
کرده ایم. بازیکن پیشین تیم ملی والیبال ادامه داد: 
با وجودی که تماشاگران ارومیه ای و مسئولان 
شهرداری این شهر برای میزبانی سنگ تمام 
گذاشتند، اما با شیپور نمی توان قهرمان آسیا 
شد! محمودی گفت: تیم  ملی استانداردهای 
لازم را ندارد و در لیگ ملت های والیبال نیز به 
همین شکل ظاهر شد. ایران در بازی فینال و در 
حالی که ژاپن هم چهره قدرتمندی از خود نشان 
نداد، جنگنده نبود. جو سالن هم زمانی که تیم 
عقب افتاد به ضرر ایران شد، در این روزها دیگر 
نمی توان با تماشاگر، بازی ها را برد. عضو پیشین 
هیات رئیسه فدراسیون والیبال با انتقاد از رویکرد 
این فدراسیون تصریح کرد: بدعتی که فدراسیون 
به آن روی آورده، حذف منتقدان و دلسوزان است 

که به والیبال آسیب می زند.

خارج ازمستطیل سبز

پرسپولیس ۳۵ میلیارد دیگر بورس  
را خرج کرد!

باشگاه پرسپولیس در روزهای اخیر 3۵ میلیارد 
تومان دیگر از منابع خود بابت فروش سهام 
را هزینه امور جاری خود کرده است. باشگاه 
پرسپولیس در روزهای 1۰ درصد از مبلغ قرارداد 
بازیکنان مربوط به فصل جدید را به حسابشان 
واریز کرد و حالا مشخص شده این پول از منابع 
پرسپولیس بابت فروش 1۰ درصد سهام نزد 
بورس تامین شده است. درباره این موضوع 
یک مقام آگاه در باشگاه پرسولیس به ایسنا 
گفت: 3۵ میلیارد تومان دیگر از منابع باشگاه 
در بورس را برداشتیم و با آن پول توانستیم 1۰ 
درصد مطالبات بازیکنان مربوط به فصل جدید را 
پرداخت کنیم. در حال حاضر حدود 14۵ میلیارد 
تومان دیگر در بورس داریم که آن هم در صورت 
اجازه سازمان خصوصی سازی قابل برداشت است. 

خبـــــر

بازی سخت هم نام ها 

تیم استقلال با شرایط و نفراتی که جذب کرده، در اصفهان 
مقابل سپاهان خوب بازی کرد. سپاهان، تیمی پرمهره  است 
که در پیش فصل و بازار نقل و انتقالات بازیکنان خوبی را 
جذب کرد. مشخص است که برخی از بازیکنان استقلال 
در حد و اندازه های بازی های حساس نیستند، چون نفرات 
مورد نظر جواد نکونام به خدمت گرفته نشدند، اما با این حال 
استقلال چند موقعیت خوب گلزنی داشت و از فرصت های 
خوبش برای تساوی و حتی پیروزی استفاده نکرد. در نهایت 
نیز سپاهان با یک پنالتی مشکوک برنده بازی شد که داور 
باید قبل از اعلام خطای هند و پنالتی، خطای ذکی پور را روی 
ارسلان مطهری اعلام می کرد. استقلال با دست خالی فصل 
سختی را پیش رو دارد و اکثر تیم ها به نحو احسن تقویت 
شدند. باید برای قهرمانی با پرسپولیس و تراکتور هم رقابت 
کند. چقدر نکونام قبل از آغاز مسابقات لیگ برتر تکرار کرد که 
بازیکنان ایده آل برای استقلال بگیرند، اما مدیریت گوش به 
حرفش نداد. قایدی و محبی دو بازیکن تاثیرگذار خط حمله 
سال قبل استقلال جدا شدند و قرار گرفتن مقابل حریفان 
قدرتمندی مثل سپاهان، تراکتور و پرسپولیس بسیار دشوار 
است. بازی های سخت از راه خواهند رسید و هفته پنجم دیدار 
دربی را پیش رو دارد. استقلال برای برتری در این بازی های ۶ 
امتیازی، حتماً باید بازیکن تاپ جذب کند. اگر مدیریت توقع 
قهرمانی از تیم نکونام دارد، باید کمک کند و بازیکنان مدنظر 
کادر فنی را بگیرند. تیم های گل گهر، فولاد و مس رفسنجان 
بازیکنان تاپ را گرفتند، اما استقلال برای ماندن در کورس 
قهرمانی باید بازیکن خوب و تاثیرگذار جذب کند. مدیرعامل 
برای حمایت و کمک به جواد نکونام به باشگاه استقلال آمد 
و بهتر است دست از لجبازی بردارد. مگر علی خطیر آمده 
است که هیچ مشکلی را حل نکند؟ خطیر می دانست که 
استقلال چقدر مشکل دارد، طبیعی است که او برای برطرف 
کردن مشکلات و تسویه بدهکاری آمده است. اگر این شرایط 
ادامه داشته باشد، استقلال از یک تیم مدعی برای قهرمانی 
خارج خواهد شد. با اما و اگر نمی شود مقابل تیم های مدعی 
لیگ برتر ایستاد و حتماً بازیکنان خارجی مدنظر جواد نکونام 
جذب شوند. بازی با استقلال خوزستان که از لیگ یک آمده 
نیز دشوار است چون تمام تیم ها جلوی استقلال با انگیزه 

مضاعف بازی می کنند. 

وحید قلیچ پیشکسوت تیم پرسپولیس در 
خصوص شرایط شاگردان گل محمدی و توقف 

مقابل ذوب آهن صحبت کرد. 
   درباره تساوی تیم فوتبال پرسپولیس 

مقابل ذوب آهن اصفهان چه نظری دارید؟
 تاکتیک و موضوع به خصوصی در بازی 
پرسپولیس ندیدم که بخواهم در مورد آن حرف 
بزنم. دو تیم فقط توپ های بلند را روی دروازه 
یکدیگر ارسال می کردند و اسمش را فوتبال 
گذاشتند. پرسپولیس شانس آورد که مقابل 
ذوب آهن نباخت، چون کمک داور آفساید را به 

اشتباه پرچم نزد. 
   به نظر شما مقصر اصلی گل به خودی 

چه کسی بود؟
به طور حتم تقصیر بیرانوند بود، چون در 
جای خودش قرار نداشت. وقتی چنین گلی هم 
می خورد فقط توجیه می کند که من در تمرین 
از عقب زمین بازی سازی می کنم. اگر بیرانوند 
بازی ساز پرسپولیس است مشخص می شود در 
این تیم چه خبر است! او راحت قبول کند که 
اشتباه کرده و زیاد توجیه نکند. من هم از این 
گل ها خورده ام، آن قدر شجاعت داشتم که بعد 
از بازی هم عذرخواهی کرده ام. بیرانوند باید 
قبول کند که گل بدی خورده است. سروش 
رفیعی کارش را انجام داد و پاس به عقب داد، 
گلر نباید بیرون از چارچوب قرار می گرفت. 
دروازه بان با حواس و تمرکز بالا باید جاگیری 
خوبی داشته باشد تا این گونه توپ ها وارد 
دروازه اش نشود. مگر بیرانوند عقاب آسیا نبود؟ 
عقاب آسیا باید به این توپ ها برسد! البته عقاب 

در آسمان است و جایش روی زمین نیست!
   در مورد گلایه پرسپولیسی ها از 
وضعیت نامناسب چمن ورزشگاه آزادی 

چه نظری دارید؟
 کسی که فوتبالیست باشد در زمین خاکی 
هم می تواند فوتبال بازی کند. وقتی بازیکنان 
حرف از خرابی زمین می زنند بهانه های بیهوده 
است. مگر در دهه های گذشته زمین خوب 
وجود داشت، ناصر محمدخانی از محوطه هجده 
قدم خودی توپ را برمی داشت و همه را دریبل 
می زد و به دروازه حریف می رسید. این بازیکنان 
فقط پول میلیاردی می گیرند، کسی که پول 
حرفه ای دریافت می کند باید حرفه ای فکر کند. 
   پرسپولیس ظاهرا برنامه ای برای 

جذب مهاجم ندارد!
 جذب یک فوروارد گلزن و ششدانگ از نان 
شب برای پرسپولیس واجب تر است که به 
هر قیمتی هم شده باید باشگاه یک مهاجم 
باکیفیت بگیرد. لیگ قهرمانان آسیا دیگر مثل 
لیگ ایران نیست که گولسیانی برای آنها گل 
بزند. امیدواریم پرسپولیس در آسیا آبروداری 
کند، چون کار دشواری را در گروه خودش دارد. 
تیم های عربستانی سرمایه گذاری هنگفتی 
انجام داده اند و تا دندان مسلح هستند. این 
تیم ها در لیگ قهرمانان آسیا به هیچ تیمی 
باج نمی دهند و برای قهرمانی در آسیا بسته 

شده اند. 

شاهرخ بیانی 
کارشناس فوتبال 

قلیچ:
خرابی چمن آزادی، 

بهانه پرسپولیسی ها 
است 

عیسی آل کثیر مهاجم جنوبی 
فصول گذشته پرسپولیس پس از 
حل شدن مشکلش حالا می تواند 
از هفته چهارم برای تیمش به 
میدان برود، تا پس از هفته ها 
حرص و جوش خوردن و نشستن 
روی سکوها و تماشای بازی های 
سپاهان از خانه، آب خوشی از 
گلوی آل کثیر پایان رفته باشد. 

در شرایطی که بحث حضور 
طارمی در میلان نسبت به 
گذشته جدی تر شده و هر 
لحظه ممکن است دو باشگاه 
ایتالیایی و پرتغالی بر سر این 
انتقال به توافق نهایی برسند، 
رسانه رسمی پورتو تصویری از 
مهدی طارمی با لبخند و بر تن 
داشتن کیت جدید منتشر کرد. 

وارن زئیر امری بعد از برد 
پاری سن ژرمن با یک بلندگوی 
دستی کنار زمین حضور یافته و 
شروع به خواندن آهنگ معروف 
هواداران پاریس »همه باهم 
می خوانیم« شد. این لحظه ناب 
توسط دوربین ها ثبت شده و به 
سرعت در شبکه های اجتماعی 

به اشتراک گذاشته شد. 

ت
شــ

س نو
عک

             بلندگو   حل مشکل تبلیغ 

مهدی:هرهفتهیکورزشگاهبرایحضوربانواناضافهمیشود

تاج:وزرایخارجهایرانوعربستانبرایمیزبانیرایزنیمیکنند

مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ 
گفت، تا زمانی که لیست تیم فوتبال امید 
و حتی تیم ملی بزرگسالان اعلام نشود، 
نمی توانند درباره تعویق دربی اظهارنظر 
داشته باشند. سهیل مهدی در گفت وگو 
دیدار  تعویق  احتمال  درباره  تسنیم،  با 
پنجم  هفته  در  استقلال   - پرسپولیس 
لیگ برتر فوتبال به دلیل حضور تعدادی از 
بازیکنان تیم فوتبال استقلال در تیم های 
ملی و امید فوتبال کشورمان، اظهار داشت: 

تا زمانی که لیست تیم های ملی بزرگسالان 
و امید کشورمان اعلام نشود، نمی توانیم 
اظهارنظری داشته باشیم. به طور حتم، باید 
شرایط تیم ها را در نظر گرفت. وی در مورد 
مشخص شدن جایگاه VAR  در ورزشگاه 
آزادی تصریح کرد: جایگاه VAR  در اتاق 
شیشه ای گزارشگران صداوسیما مشخص 
شده بود، ولی روز گذشته این جایگاه تأیید 
شد. روز شنبه همراه مدیر مجموعه ورزشگاه 
آزادی از قسمت های مختلف ورزشگاه بازدید 
کردیم. تعامل خوبی بین سازمان لیگ و 

مجموعه ورزشگاه آزادی وجود دارد و هر 
موضوعی که عنوان کردیم، مدیران مجموعه با 
تعامل پذیرفتند. در حال آماده سازی ورزشگاه 
آزادی هستیم تا مسئولان AFC پس از بازدید 
این ورزشگاه را برای بازی های خانگی تیم های 
ایرانی تأیید کنند که امیدواریم این اتفاق 
رُخ دهد. وی راجع به بحث حضور بانوان در 
ورزشگاه های کشور تصریح کرد: تیم هایی 
که بانوان هواداران شان در دیدارهای قبلی 
حضور داشتند به روال قبل می توانند پذیرای 
آنها باشند. هفته به هفته یک استادیوم را برای 

حضور بانوان اضافه می کنیم که این اتفاق در 
دیدار هفته گذشته ملوان بندر انزلی - فولاد 
خوزستان رخ داد. ورزشگاه های شهدای فولاد، 
شهید وطنی قائمشهر و تختی آبادان نیز اعلام 
آمادگی کرده اند و اگر زیرساخت ها فراهم باشد 
و مجوزهای لازم را بگیرند، می توانند از حضور 
هواداران بانوان خود استفاده کنند. مهدی 
درباره حضور هواداران در ورزشگاه آزادی در 
هفته چهارم لیگ برتر بین تیم های استقلال و 
استقلال خوزستان گفت: تا این لحظه چیزی 

به ما اعلام نشده است. 

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی 
ایران از درخواست دو فدراسیون ایران و عربستان برای تغییر 
و لغو مصوبه پیشین کنفدراسیون آسیا در خصوص برپایی 
بازی تیم های ایرانی و عربستانی در زمین بی طرف هستند. 

کمک وزارت خارجه 
مهدی تاج ۵ شهریورماه در سفر به سمنان در جمع 
خبرنگاران از تلاش های فدراسیون و وزارت خارجه جمهوری 
اسلامی ایران در این راستا خبر داد و اظهار کرد: دکتر 
امیرعبداللهیان وزیر خارجه کشورمان همین امروز نیز در 
این ارتباط با وزیر خارجه عربستان سعودی رایزنی می کند. 
وی با بیان اینکه هر دو فدراسیون خواهان حل مساله میزبانی 
متقابل در لیگ قهرمانان آسیا هستند، ادامه داد: به دنبال 
مسائلی که در سال های گذشته رخ داد در سال ۲۰1۶ یک 
مصوبه در خصوص انجام بازی تیم های دو کشور در زمین 
ثالث به تصویب رسیده که آن مصوبه همچنان به قوت خود 
باقی است و لذا با توجه به رایزنی ها باید کنفدراسیون فوتبال 

آسیا دوباره در ارتباط با تغییر مصوبه اقدام کند. 
حق پخش 

تاج با اشاره به مشکل حق پخش تلویزیونی و زیان تیم های 
ایرانی از این ظرفیت گفت: خوشبختانه در برنامه هفتم این 

مهم دیده شده و حق پخش تلویزیونی از سوی کمیسیون 
تلفیق مجلس در برنامه هفتم توسعه کشور به تصویب رسیده 
است. وی ضمن تاکید بر لزوم تصویب نهایی این قانون اظهار 
امیدواری کرد: با تصویب این قانون بخش مهمی از مشکلات 
حوزه ورزش و خصوصا فوتبال در کشور حل شود. وی با بیان 
اینکه حق پخش یک حق شناخته شده در دنیای فوتبال 
است، افزود: با تصویب این قانون شاهد تحول در درآمدزایی 
باشگاه ها خواهیم بود. با تصویب این قانون مهم حدودا ۶۰ تا 
۷۰ درصد از درآمد حقوق شناخته شده فوتبال تأمین خواهد 
شد. رئیس فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی به رویه های 
متفاوت در فوتبال ایران و جهان در این بخش پرداخت و 
اظهار کرد: در همه جای جهان این تیم های فوتبال هستند 
که از محل درآمدهای خود در فوتبال قهرمانی، کارخانه داری 
می کنند، اما در ایران این کارخانه ها هستند که به حوزه 

تیمداری ورود می کنند. 
VAR

وی به مشکلات ناشی از داوری در کشور و نبود سیستم 
وی ای آر پرداخت و اظهار کرد: فعلا برای مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا قرار است که وی ای آر از طریق نمایندگان ای 
افِ سی به ایران بیاید. وی ادامه داد: قرار است از طریق 

نمایندگان کنفدراسیون فوتبال آسیا، ورزشگاه های میزبان در 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به دستگاه وی ایِ آر مجهز شوند. 
تاج با بیان اینکه در همین راستا ۷ استادیوم در کشور به 
دستگاه وی ایِ آر تجهیز می شود، تصریح کرد: این مهم پیشتر 
به باشگاه ها نیز اعلام شده است. وی با بیان اینکه فدراسیون 
فوتبال ایران خود نیز امکان تامین مالی خرید دستگاه 
وی ای آر را داشته، اضافه کرد: تنها عاملی که مانع از خرید 
این دستگاه ها بود بحث تحریم های ظالمانه است، چراکه 
بیش از 1۲ درصد از تجهیزات کمک داور ویدئویی مربوط به 

شرکت های آمریکایی است. 
 حضور زنان در استادیوم ها

وی از همکاری فیفا با فدراسیون ایران در خصوص خرید 
این تجهیزات تقدیر و با اشاره به هزینه بالای این دستگاه ها 
خاطرنشان کرد: قیمت هر دستگاه وی ایِ آر یا کمک داور 
ویدئویی قریب سه میلیون یورو است. تاج با اشاره به اینکه 
همه مسابقات تیم های ایرانی جز بازی نخست پرسپولیس با 
حضور هواداران است، افزود: به دنبال بروز تخلفاتی در بازی 
تیم پرسپولیس، فدراسیون طی نامه ای این تیم را از حضور 
تماشاگران محروم کرد. رئیس فدراسیون فوتبال از امکان 
حضو زنان در استادیوم ها خبر داد و گفت: زنان مشکلی از 


